
Notes for Users

These notes provide additional information on using this product.

Read these notes together with the User Guide.

❖ Divide&SendEmail
This section explains the [Divide&SendEmail] function in [Scanner Features].
You can use this function to e-mail a file that exceeds the specified size by
splitting it into sub-files that you can send separately.

• Off

• per Page
You can split an oversize file into groups of pages.

• per Size
You can split an oversize file into units of a specified size.
You can split a file into between 2 and 500 sub-files. The default setting is
five.
When [per Size] is selected, some received files may not be able to be re-
stored, depending on the type of e-mail software.

You can split a file into units of between 64 and 4096 KB (GX3000S: 64 KB and
2048 KB). The default setting is 2048.
The default setting is “Off”.

❖ Notes for Users of the Fax Function under GX3000SF: Dial Tone Waits and Pauses

• Telephone numbers assigned to Quick Dial and Speed Dial keys can in-
clude dial tone waits (*) and pauses (P).

• You can include one or more pauses.

• You cannot enter a pause before the first digit of the telephone number.

• To insert a dial tone wait, hold down the “*” key for about two seconds.

• You can include more than one dial tone wait. However, the second and
subsequent waits are replaced with pauses. If [Line Settings] is set to [Push],
all dial tone waits are replaced with pauses.
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用户须知

以下说明是使用本产品的补充信息。

请在阅读用户指南时一起阅读这些说明。

❖ 分割并发送电子邮件
本节说明 [Scanner Features] 中的 [Divide&SendEmail] 功能。
本功能可用于将超过指定大小的文件分割为数个子文件，然后通过电子邮件分
别发送。

• Off

• per Page
可以将过大的文件分割为多个页面组。

• per Size
可以将过大的文件分割为指定大小的多个文件。
可以将一个文件分割为 2 至 500 个子文件。 默认设置为 5。
选择 [per Size] 时，可能无法恢复某些接收到的文件，视电子邮件软件的类
型而定。

可以将一个文件分割为 64 至 4096KB （GX3000S： 64KB 至 2048KB）大小的
子文件。 默认设置为 2048。
默认设置为 “Off”。

❖ GX3000SF传真功能的用户须知： 拨号音等待和暂停

• 指定至单键拨号和双键拨号键的电话号码中可以包含拨号音等待(*)和暂停(P)。

• 可以包含一个或多个暂停。

• 无法在电话号码第一位数字之前输入暂停。

• 若要输入拨号音等待，请按住 “*”键约两秒钟。

• 可以包含多个拨号音等待。 但是第二个及之后的等待会被替换为暂停。 如
果 [Line Settings] 设为 [Push]，则所有拨号音等待均被替换为暂停。
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